
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Nagy István agrárminiszterhez
,,Lesz-e azbesztmentesítés Komárom-Esztergom és Veszprém megyében?"

A rendelkezésre álló információk szerint Komárom-Esztergom és Veszprém megyében a
rendszerváltás előtt számos közösségi rendeltetésű illetve lakóingatlan építése során használtak
azbesztigetelést. Mivel időközben kiderült, hogy az azbeszt gyógyíthatatlan mellhártya- és
tüdődaganatok kialakulásához vezet, és kiporzás útján is a környezetbe kerül (súlyos egészségügyi
kockázatot jelentve), a lakók, illetve az épületek használóinak egészsége érdekében indokolttá vált a
az azbesztmentesítés. Kérem, szíveskedjék tájékoztatni róla, tervezi-e a kormány - és ha igen, akkor
milyen határidővel, milyen anyagi forrásokból - a térségben a korábbi azbesztmentesítési programok
folytatását.

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. október 24.

Keresztes László Lóránt (LMP)

Tisztelettel,
..--····-· -·----...../... X_\f"/1 

" ,(_ : _- . Lt---
Demeter Márta (LMP)
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Un~r Péter (LMP)


